
 
 

Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 12:e december 2024 kl. 19.00 

 
Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Jan Fröjd 

Kenth Gustafsson 

Magnus Hansson 

Nicklas Kronstedt 

Hans Lindegren 

Fredric Wallsten 

Frånvarande:  
Oscar Green 

Lars Proos 

Christian Viklund 

Markus Nilsson 

Johan Kronstedt  

Vid protokollet: Hans Lindegren 

 

 

1. Mötet öppnas  
Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  

2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  
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3. Justeringsmän utses   
Till justeringsmän utsågs Magnus och Fredrik. 
 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötesprotokoll fanns ej tillhanda. 
 

5. Ekonomi  

Ekonomin är god.  
Balans på företagskontot är 319 808, 59 kr och på placeringskontor 495 483,98 kr. 
Swedbank ger ingen sparränta på dessa konton. 
 

6. Skrivelser  

Stångmärket från Skärgårdsstiftelsen men inga skrivelser. 

 

7. Medlemmar 

Info från Kenth: Medlemmen Jörgen Malm (EBK 132) är avliden. 
 
Uppföljning av p. 10  från styrelsemöte 15 augusti: Som styrelsen tidigare beslutat väljer vi 
högst fem personer som medlemmar utan båtplatser. 
Vi har f.n två sådana medlemmar. Det är angeläget att vi beaktar detta vid antagning av nya 
medlemmar. 
 
Uppföljning av medlemmen 969 och 931 om dom har två båtplatser vardera. 
Enligt reglerna är det en båtplats per medlem som gäller. 
 
Kenth planerar kommande säsong i Tegelhagen och behöver info från hamnchefen 
om förväntat antal sökanden till båtplatser. Janne kontaktar hamnchef Oscar om detta. 
 

8. Klubbstugan 

Inget att tillägga 

9.  Sommarhamnen 

Christer har bytt ut de två stolparmaturerna till ledbelysning som ger mycket bättre ljus. 
 
Christer höll i städdagen. Bra uppslutning men inte 100 %. 
Fåglarna är ett stort problem framförallt på B-bryggan. Förslag på lösningar diskuterades. 
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Janne informerade om att ett nytt arrendeavtal ska tecknas med kommunen till våren. 
 

 

10. Vinteruppläggningsplatsen (samt uppsättning) 

Kenth informerade om att det finns många tomma platser, dock vissa betalda men ändå 
tomma. 
Kontakt bör tas med medlemmarna 404, 699 och 738 om deras planer för kommande säsong 
eftersom de båtarna stod kvar under sommaren. Medlemmarna 404 och 738 har betalat för 
den otillåtna sommarförvaringen men inte medlem 699 där uppföljning skall ske. 
 
Två medlemmar har hittills missat vintervakten men uppföljning sker när EBK:s vaktperiod 
slutat den 27 december. 
 
Janne kommer uppdra åt sekreteraren att informera på klubbens Facebook om 
medlemmarnas skyldigheter vid ansökan om utträde. 
 
Kenth kommer att ordna info på Facebook om regler för sladdar och laddning.  
Bl.a att det vid laddning skall finnas lapp med datum etc. 
 
 
11. Klubbholmen 

Bryggornas stenkistor behöver förstärkas. Olika förslag dryftades, dock var holmbasarna ej 
närvarande idag. 
 
I samband med en julhälsning från styrelsen kan det vara bra med en påminnelse om EBK:s 
olika Youtube-filmer med diverse skötselinstruktioner på holmen. 
 

12. SBU 

Den 30 januari ska SoBU träffa kommunen om kommande prisnivå. 
 

13. Festkommittén 

60-års festen var extremt bra enligt Niklas. Mycket lyckat, ett minne för livet. 
Föreslogs en jubileumsfest vart femte år. 
 

14. Facebook 

Se p. 10 

15. Hemsidan/Formulär 
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Inget att förtälja. 

16. Övrigt 

Inget att förtälja. 

17. Nästa möte 

Inget datum bestämdes för nästa styrelsemöte. 
 
Styrelsemiddag torsdag 23 januari. 
 
Årsmöte preliminärt torsdag 13 februari. Janne kollar Segeludden. 
 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 
 

Jan Fröjd     Hans Lindegren 
Ordförande     Mötets sekreterare 

 

Fredrik Wallsten   Magnus Hansson  
Attesterare    Attesterare 

 

 

 


